



HWS/23/070

26 April 2023

Dear Parents/Guardians

**Information Sheet for May & June 2023**

**(1) May Day (Monday 1 May 2023)**

Monday 1 May 2023 is May Day, a Public Holiday.

**(2) E- Parent-Child-Teacher-Conference (e-PCTC) Session – 24, 25 and 26 May 2023**

The Parent-Child-Teacher-Conference session will be held virtually on Wednesday, 24 May 2023 (2.30 pm to 4.30 pm), Thursday, 25 May 2023 (2.30 pm to 4.30 pm) and Friday, 26 May 2023 (8.00am to 4.00pm). More information on the booking process will be given via the Parents Gateway on a later date. Students need not come to school on Friday, 26 May 2023. (Do note that some teachers will be available to meet on either Wednesday, 24 May or Thursday, 25 May. All teachers are available on Friday, 26 May.)

**(3) End-of-Term 2 School Holiday and Travel Declaration**

Please be informed that the End-of-Term 2 school holidays will be from Saturday 27 May to Sunday 25 June 2023.

Thank you for being our supportive partner in your child's growth and development. We wish you and your family a quality time of bonding in the coming June school holidays.

Parents will need to make a travel declaration for your child only if he/she intends to travel during the school holidays via Parents Gateway under **<Services> => <Declare Travels>**.

**(4) P6 Supplementary Classes (22 – 23 June 2023)**

To better help our Primary 6 students prepare for the PSLE, the subject teachers will be conducting supplementary classes in the mornings of the above-mentioned days. Please ensure that your child/ward attends the classes punctually. Consent forms and more information will be given before the end of this Term.

**(5) NAPFA Test**

The NAPFA test will be conducted for all P4 and P6 students only (except for those with medical reasons). The P4 and P6 teachers have trained the students for the 5-item test and the 1.6km run. This will take place from 2 May 2023 to 25 May 2023 during the P4 and P6 PE lessons (curriculum time).

The schedule of the tests will be sent via Parent's Gateway. Please ensure that your child is hydrated and has breakfast before attempting the test.

**(6) Support at Home for Cyber Wellness**

As the use of Information and Communication Technologies (ICT) is becoming increasingly pervasive in our world, our school emphasizes on cyber wellness for our students. Other than the implementation of Cyber Wellness education through lessons and different learning experiences, we would also like to work with parents, as you play a key role in your children's growth. The following are some suggestions for helping your child stay safe and have positive online experiences:

- Activate parental controls on your home devices.
- Model good digital habits for your child.
- Set ground rules for internet use.
- Navigate the internet together to understand their usage.

You may refer to the following website for more information:

<https://www.moe.gov.sg/education-in-sg/our-programmes/cyber-wellness>

In partnership with you,

Mrs Theresa Hong  
Principal

## 内容简译

### 1) 劳动节 (5月1日)

2023年5月1日(星期一)是劳动节,是一个公共假日。

### 2) 线上会见家长日—5月24、25和26日(星期三、四和五)

老师们将于5月24、25日的下午2时30分至4时30分和5月26日的上午8时至下午4时在线上会见家长。您稍后将通过“家长联通”(Parents Gateway)应用程序中收到有关预约详情的书面通知。学生在5月26日不必上学。(备注:部分老师只能出席5月24或25日的线上会议,全体教师能在5月26日与您会见。)

### 3) 第二学段末学校假期及旅游申报

5月27日(星期六)至6月25日(星期天)是第二学段末的学校假期。

感谢您与我们携手共助孩子的成长。祝愿您和家人在来临的六月学校假期里共享天伦。

若您打算在学校假期带孩子出国旅游,请通过“家长联通”(Parents Gateway)应用程序为您的孩子提交旅行申报。您可通过[Services > Declare Travels]搜寻到申报表。

### 4) 六年级学校假期补课(6月22日至23日)

为了更好地帮助学生准备小六会考,学校已安排各科目的老师为同学们补课。请确保您的孩子准时到校上课。您也将在近期收到有关补课安排的通知。

### 5) 全国体能测验

四和六年级的学生将在5月2日至5月25日期间在体育课上进行全国体能测验(因医疗原因不能参加的学生除外)。执教四和六年级的体育老师已经为学生们的五项测试和1.6公里跑进行了训练。

测试的时间表将通过“家长联通”发送。请确保您的孩子在测试之前补充水分并享用早餐。

### 6) 网络健康(家庭协助与支援)

随着信息与通讯科技的日益普及,学校更加注重学生的网络健康。除了透过课堂教学和不同的学习体验进行网络健康教育,我们也希望与家长合作,因为您在孩子成长过程中扮演着重要的角色。

以下是一些帮助您的孩子在网上保持安全并拥有正向在线体验的建议:

- 在家用设备上启用家长管理功能
- 家长以身作则,遵守良好的网络行为准则
- 制定上网的使用规则
- 一起使用互联网以了解它们的使用方法

您可以参考以下网站获取更多信息:

<https://www.moe.gov.sg/education-in-sg/our-programmes/cyber-wellness>

伍燕玲校长